



**organic**  
*biologique*

# Essential Micros 0-0-1

*Micros essentiels*

Liquid Plant Food / *Engrais liquide*

**Essential Nutrients For Healthy Plants**

*Des nutriments essentiels pour des plantes saines*

Read label before use  
*Lire l'étiquette avant utilisation*

**1 kg (860 mL)**

Net Contents  
*Contenu Net*

**Orgunique®**



**Essential Micros 0-0-1** is an organic source of essential micronutrients for healthy plants. Micronutrients assist in maximizing plant growth and in the uptake of major nutrients.

### DIRECTIONS FOR USE:

Shake well before use. Foliar Application: Mix 10 mL (2 tsp) in 4L water and apply to each 1 m<sup>2</sup> (10 sq.ft) of plants. Do not apply to dry soil or in hot weather. In flowering plants, apply prior to bloom. Avoid direct application to fruits and berries after formation.

***Micros Essentiels 3-1-4** est une source organique de micronutriments essentiels pour des plantes saines. Les micronutriments contribuent à maximiser la croissance des plantes et l'absorption des principaux nutriments.*

### MODE D'EMPLOI :

*Bien agiter avant l'utilisation. Application foliaire : Mélanger 10 mL (2 c. à thé) dans 4 L d'eau et appliquer sur chaque 1 m<sup>2</sup> (10 pi<sup>2</sup>) de plantes. Ne pas appliquer sur un sol sec ou par temps chaud.*

*Pour les plantes à fleurs, appliquer avant la floraison. Éviter l'application directe sur les fruits et les baies après leur formation.*

### GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS / ANALYSE GARANTIE MINIMUM :

Soluble Potash / Potasse Soluble (K <sub>2</sub> O).....	1.0%
Magnesium / Magnésium (Mg):.....	0.5%
Sulphur / Soufre (S).....	2.0%
Manganese / Manganèse (Mn):.....	1.55%
Copper / Cuivre (Cu): .....	0.25%
Molybdenum / Molybdène (Mo): .....	0.022%
Boron / Bore (B):.....	0.6%
Zinc / Zinc (Zn): .....	1.0%

**CAUTION:** KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN AND PETS. AVOID CONTACT WITH SKIN AND EYES.

**ATTENTION :** GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS ET DES ANIMAUX DOMESTIQUES. ÉVITER TOUT CONTACT AVEC LA PEAU ET LES YEUX.

**BioFert**<sup>®</sup>

Orgunique<sup>®</sup> is a brand of  
est une marque de  
BioFert Manufacturing Inc.

INFORMATION / RENSEIGNEMENTS:

[www.orgunique.com](http://www.orgunique.com)

BioFert Manufacturing Inc.

464 Riverside Road, Abbotsford, BC, V2S 7M1



Product of Canada  
Produit du Canada

